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dveře a zárubně

pokládka podlah

zakázková výroba

Těšíme se na vás

Beseda spolku 
k falešným zprávám

Spolek Nebojte se policie po let-
ních prázdninách pokračuje v rámci 
Policejní akademie pro seniory v rea-
lizaci další besedy, která se uskuteční 
ve středu 25. září. 

„Beseda je zaměřena na velmi aktuál-
ní a potřebné téma ´Jak se bránit faleš-
ným zprávám´,“ říká předseda spolku 
Antonín Křoustek. Během besedy se 
dozvíme, jak nejlépe falešné zprávy 
rozpoznat, jak se proti nim bránit, ale 
i to, co může hrozit těm, kteří falešné 
a poplašné zprávy šíří. 

„Na besedě se můžete těšit na zají-
mavé povídání RNDr. Petra Klukana, 
který vlastní prezentaci velice pečlivě 
připravil a doplnil ji celou řadou kon-
krétních příkladů,“ avizuje Křoustek. 

Jak dodává, beseda se koná ve 
středu 25. září od 15 hodin v kongre-
sovém sále Krajského úřadu Jihlava a 
je určena nejenom seniorům. Účast 
je bezplatná.  –ak-

K místům, kde psi nemusí 
chodit na vodítku, se přidalo 
nové psí hřiště na Dolině. 

Aneta Skořepová ז

Psí hřiště na Dolině mezi Kainaro-
vou a Jiráskovou ulicí o�ciálně ote-
vřeli zastupitelé města Jihlavy začát-
kem července. Po zhruba měsíci od 
zpřístupnění se sem Jihlavské listy 
rozhodly vydat a obhlédnout terén.

Hřiště jsme navštívili v devět hodin 
ráno ještě předtím, než začalo pražit 
slunce. Každopádně se jednalo o 
všední den, což mohlo být příčinou, 
proč jsme nikoho nepotkali. Místní 
pejskaři se svými drobnými psíky pro 
své ranní procházky raději volili okol-
ní chodníky.

Aktivnější psi se však na hřišti 
mohou vyřádit hned na osmi dřevě-
ných překážkách. Mezi nimi nalez-
neme slalom tvořený osmi kůly, dva 
přeskoky o různých velikostech, pře-
klápějící se kladinu, dvě šikmé plo-
šiny, kruh k proskakování či vyvýše-
nou plochu zakončenou rampami 
na obou stranách. Většina překážek 
slouží všem velikostem psů, jen jeden 
z vyšších skoků není doporučen pro 
malá psí plemena. Pro podrobněj-
ší informace, jak překážky správ-
ně používat, je na místě informační 
cedule.

Jedná se také o jedno z osmi míst, 
kde mohou pejskaři pustit své maz-
líčky bez vodítka. Okolní stromy a 
křoví opticky oddělují prostor pro 
psy od okolního sídliště. Majitelé psů 
tak díky tomu nemusí tolik rušit oby-
vatele okolních panelových domů. 
Vedle pěkných překážek však podle 
mého názoru chybí o něco větší vol-
ný plac, na němž by se mohli psi, kte-
ré tolik nebaví již zmíněné překážky, 
vyběhat.

Problémem hřiště, obklopené-
ho vegetací, může být drobná divo-
ká zvěř. I při našem příchodu se 
mezi překážkami vyhřívali zajíci. V 
moment, co jsme se přiblížili, utek-
li do křoví, které je jedinou bariérou 
mezi silnicí a možnými rozdovádě-
nými psy. Sama jako majitelka psa, 
který umí základní povely poměr-
ně spolehlivě, bych nedala ruku do 

Jak vypadá nové místo pro pejskaře

ohně za to, že by v okamžiku zhléd-
nutí zajíčka dokázal odolat pokuše-
ní. 

K problému s chybějícím plotem 
se do JL vyjádřil již před pár měsíci 
kynolog Jiří Dvořák z Polné. „Z naší 
zkušenosti víme, že se na takovémto 
hřišti drží psi spíše u sebe v komunitě. 

Stačí však jeden podnět a pes s sebou 
může strhnout i ostatní,“ komentoval 
tehdy rozhodnutí města neoplotit psí 
hřiště.

Kromě oplocení chybí ještě na hřiš-
ti odpadkové koše. Město však ozná-
milo, že je mají v plánu postupem ča-
su dodat.

Parkovací dům 
pro policii 

Do konce roku 2026 má v Jihlavě 
vzniknout pro potřeby policie parko-
vací dům u policejního ředitelství ve 
Vrchlického ulici. Jeho kapacita bude 
94 odstavných stání. Třípodlažní par-
kovací dům bude stát více než 100 
milionů korun. Počátkem srpna došlo 
k poklepání základního kamene. 

Policisté na realizaci parkovací-
ho domu získali evropskou dotaci a 
dalších 20 milionů korun přispěje 
hejtmanství, které stavbu slíbilo pod-
pořit už před lety. Konkrétně v roce 
2020. Současné vedení kraje slib pře-
vzalo. 

„Víme, že jsme v lokalitě, kde to s 
parkováním není jednoduché,“ uvedl 
hejtman Vítězslav Schrek. Parkova-
cí dům vznikne hned vedle budovy 
policie u současného bočního parko-
viště v ulici Dr. Jiřího Procházky. 

Parkdům postaví �rma ALMDA-
TA, která vyhrála výběrové řízení. 
Jak společnost uvedla, stavební prá-
ce proběhnou ve dvou etapách. První 
bude zahrnovat demolici stávajícího 
bočního parkoviště. Až poté dojde 
k výstavbě parkovacího domu. Na 
ni naváže probourání stávající budo-
vy krajského ředitelství a propojení s 
objektem a napojení na komunikace. 
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